親愛的朋友 Dear Friends,

《東華三院155周年好聲音慈善音樂會》將於2025年2月18日(星期二)假旺角麥花臣場館舉行,既為本院創院155周年誌慶,同時亦為「東華三院學生全方位發展基金」籌募經費,以資助在STEAM(科學、技術、工程、藝術和數學)及語言方面表現突出的學生參與具認受性的海外比賽,積累經驗,提升競爭力。

是次音樂會邀請了一眾中年好聲音歌手及Ko Chorus耕韻合唱團獻唱,並由本院銀髮族「E大調合奏團」及「黃笏南中學管弦樂團」演奏部分膾炙人口的經典名曲,締造一場長幼共融的慈善音樂盛會。

我們誠意邀請各界善長踴躍捐款或出任大會贊助人,一起用音樂傳遞關愛,為學生的 未來譜寫美好樂章。為使演出更添意義,歡迎善長捐贈門券予本院受惠人士進場欣賞, 與眾同樂。

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本院服務。

"TWGHs 155th Anniversary Charity Concert" will be held at MacPherson Stadium in Mongkok on Tuesday, 18 February 2025. The charity concert aims to raise funds for TWGHs Student All-rounded Development Fund, which supports students who demonstrate exceptional achievements and potential in STEAM (Science, Technology, Engineering, Arts, and Mathematics) and language studies, enabling them to participate in prestigious international competitions, providing them with invaluable experience and enhancing their competitiveness.

The Concert features the talented singers from "Midlife, Sing & Shine!" and Ko Chorus, together with the silver-haired members of TWGHs E Major Ensemble, and TWGHs Wong Fut Nam College Orchestra to present a selection of classic songs that brings people of all ages together.

We sincerely appeal for your support in making donations or becoming a patron to spread the love through music and compose a beautiful chapter for the development of students. To convey love and caring for those in need, we would also like to solicit your support in sponsoring our beneficiaries to come enjoy the concert together.

All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.

當慶煮

(曾慶業) 籌委會主席暨 東華三院第二副主席 (TSENG Hing Yip, York) Organizing Committee Chairman cum 2nd Vice-Chairman Board of Directors (鄧明慧) 東華三院主席 (TANG Ming Wai) Chairman Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members

何猷啟第一副主席 Mr. HO Yau Kai, Orlando, 1st Vice-Chairman 蔡加怡第三副主席 Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, 3rd Vice-Chairman 伍怡第四副主席 Mr. Jonathan NG, 4th Vice-Chairman 李曠怡第五副主席 Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph, 5th Vice-Chairman 姚銓浩總理 Mr. CJ YAO, Director 馬嘉達總理 Mr. MA Ka Tat, David, Director 鄭婉玉總理 Miss ZHENG Wanyu, Anastasia, Director

陳文鉅總理 Mr. CHAN Man Kui, Andrew, Director